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ZÁPISNICA 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol 

konaného dňa 15. februára 2023 o 17.30 hod.               

v zasadačke obecného úradu 
 

 

 

Prítomní: 

doc. Ing. Iveta Paulová, PhD., MBA, Ing. Peter Bínovský, Mgr. Viliam Čimbora,  

Mgr. Anna Hamran Podstrelená, Bc. Eva Kalkan,  Pavol Lehota,  

Ing. Ivana Muráriková, Mgr. Miriama Sedláková, Adam Šmehýl, Ing. Ján Tižinák, 

Ing. Jana Dirgová, MSc. 

 

Neprítomní: 

 

Hostia: 

Podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu. 

2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

4.) Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022.  

5.) Možnosť účasti obce v projekte Interreg SK-CZ, schválenie finančnej 

spoluúčasti. 

6.) Schválenie finančnej spoluúčasti obce na projekte Rekonštrukcia zberného 

dvora a dofinancovanie z dôvodu nárastu cien. 

7.) Aktualizácia Štatútu obce. 

8.) Návrh na schválenie ponuky na zakúpenie aplikácie na evidenciu komunálneho 

odpadu. 

9.) Vytvorenie poslaneckých obvodov a pridelenie kontaktných poslancov. 

Informácie starostky 

Interpelácie poslancov 

               Záver 

 

K bodu 1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu 

 

Zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka obce. V úvode zasadnutia privítala poslancov, hlavnú 

kontrolórku a všetkých prítomných. Konštatovala, že OZ je uznášaniaschopné, nakoľko je 

prítomných 9 poslancov z celkového počtu 9 poslancov.  

Pozvánka s programom zasadnutia bola poslancom a hlavnej kontrolórke doručená vopred. 

Starostka navrhla doplniť do programu bod 10.) Zmena členov Komisie na  ochranu 

verejného záujmu na základe doručeného podnetu od občana p. Oravca 

 

Starostka dala hlasovať za doplnenie programu o bod 10.) Zmena členov Komisie na  ochranu 

verejného záujmu. 
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Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 9/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Mgr. Viliam Čimbora X    

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Bc Eva Kalkan X    

5 Pavol Lehota X    

6 Ing. Ivana Muráriková X    

7 Mgr. Miriama Sedláková X    

8 Adam Šmehýl X    

9 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ  schvaľuje doplnenie bodu 10.) Zmena členov Komisie na  ochranu verejného záujmu do 

programu rokovania 2. zasadnutia OZ. 

 

Starostka sa spýtala, či má ešte niekto návrh na zmenu alebo doplnenie programu zasadnutia. 

Nikto sa neprihlásil a preto dala hlasovať za doplnený program zasadnutia. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 9/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Mgr. Viliam Čimbora X    

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Bc Eva Kalkan X    

5 Pavol Lehota X    

6 Ing. Ivana Muráriková X    

7 Mgr. Miriama Sedláková X    

8 Adam Šmehýl X    

9 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ  schvaľuje program 2. zasadnutia OZ v nasledovnom znení: 

 

1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu. 
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2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

4.) Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022.  

5.) Možnosť účasti obce v projekte Interreg SK-CZ, schválenie finančnej spoluúčasti. 

6.) Schválenie finančnej spoluúčasti obce na projekte Rekonštrukcia zberného dvora 

a dofinancovania z dôvodu nárastu cien. 

7.) Aktualizácia Štatútu obce. 

8.) Návrh na schválenie ponuky na zakúpenie aplikácie na evidenciu komunálneho 

odpadu. 

9.) Vytvorenie poslaneckých obvodov a pridelenie kontaktných poslancov. 

10.) Zmena členov Komisie na  ochranu verejného záujmu 

Informácie starostky 

Interpelácie poslancov 

               Záver 

 

K bodu 2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

Za overovateľov zápisnice starostka navrhla poslankyňu Evu Kalkan a poslankyňu Miriamu 

Sedlákovú. Za zapisovateľku, pracovníčku obecného úradu, Emíliu Kraicovú. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 8/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Mgr. Viliam Čimbora X    

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Bc Eva Kalkan X    

5 Pavol Lehota X    

6 Ing. Ivana Muráriková X    

7 Mgr. Miriama Sedláková X    

8 Adam Šmehýl X    

9 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje za overovateľov zápisnice poslankyňu Evu Kalkan a poslankyňu Miriamu 

Sedlákovú. Za zapisovateľku, pracovníčku obecného úradu, Emíliu Kraicovú. 

 

K bodu 3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

 

Uznesenie č. 80/2022 k návrhu na schválenie členov Komisie pre rozvoj obce a  životné 

prostredie – menovacie dekréty s vymedzením zodpovednosti a právomoci predsedu komisie a 

členov komisie boli vypracované a odovzdané predsedovi komisie a členom komisie. 
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Uznesenie č. 81/2022 k návrhu na schválenie členov Komisie pre kultúru a šport - menovacie 

dekréty s vymedzením zodpovednosti a právomoci predsedu komisie a členov komisie boli 

vypracované a odovzdané predsedovi komisie a členom komisie. 

 

Uznesenie č. 82/2022 k návrhu na schválenie členov Komisie na ochranu verejného záujmu – 

nakoľko členmi komisie môžu byť len poslanci OZ, starostka navrhla rokovať o zmene členov 

v bode 10.) rokovania a zrušiť uznesenie 82/2022. 

 

Uznesenie č. 83/2022 k návrhu na schválenie členov Komisie finančnej a správy majetku obce 

- menovacie dekréty s vymedzením zodpovednosti a právomoci predsedu komisie a členov 

komisie boli vypracované a odovzdané predsedovi komisie a členom komisie. 

 

Uznesenie č. 84/2022 k návrhu na schválenie členov Komisie pre sociálne veci a vzdelávanie 

- menovacie dekréty s vymedzením zodpovednosti a právomoci predsedu komisie a členov 

komisie boli vypracované a s odovzdané predsedovi komisie. 

 

Uznesenie č. 85/2022 k schváleniu urbanisticko–architektonickej štúdie IBV Biely Kostol 

(Podolky VII) – štúdia bola schválená OZ. 

 

Uznesenie č. 86/2022 k Schváleniu prevodu majetku RENTAZ do vlastníctva obce v lokalite 

Podolky VI. – na základe schválenia prevodu majetku obec podpísala Kúpnu zmluvu, ktorá je 

zverejnená na webe obce a na CRZ. 

 

Uznesenie č. 87/2022 k Schváleniu VZN č. 7/2022 o nakladaní s odpadmi na území obce Biely 

Kostol - obec vyhlásila VZN vyvesením na úradnej tabuli obce Biely Kostol a web stránke obce 

po dobu 15 dní, účinnosť nadobudlo od 1.1.2023. 

 

Uznesenie č. 88/2022 k schváleniu VZN č. 8/2022 o nakladaní s odpadmi na území obce Biely 

Kostol- obec vyhlásila VZN vyvesením na úradnej tabuli obce Biely Kostol a web stránke obce 

po dobu 15 dní, účinnosť nadobudlo od 1.1.2023. 

 

Uznesenie č. 89/2022 k Schváleniu VZN č. 9/2022 o určení výšky finančných príspevkov na 

čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním 

v Základnej škole v obci - obec vyhlásila VZN vyvesením na úradnej tabuli obce Biely Kostol 

a web stránke obce po dobu 15 dní, účinnosť nadobudlo od 1.1.2023. 

 

Uznesenie č. 90/2022 k Schváleniu VZN č. 10/2022 o miestnom poplatku za komunálny odpad 

a drobný stavebný odpad na území obce Biely Kostol na kalendárny rok 2023 a ďalšie obdobia 

- obec vyhlásila VZN vyvesením na úradnej tabuli obce Biely Kostol a web stránke obce po 

dobu 15 dní, účinnosť nadobudlo od 1.1.2023. 

 

Uznesenie č. 91/2022 k Schváleniu VZN č. 11/2022 o miestnych daniach na území obce Biely 

Kostol- obec vyhlásila VZN vyvesením na úradnej tabuli obce Biely Kostol a web stránke obce 

po dobu 15 dní, účinnosť nadobudlo od 1.1.2023. 

 

Uznesenie č. 92/2022  k Schváleniu vypracovania projektovej dokumentácie na rozšírenie MŠ 

- projektovú dokumentáciu už vypracováva projektant. 
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Uznesenie č. 93/2022 k Schváleniu vypracovania projektovej dokumentácie na výstavbu 

telocvične – na základe výsledku verejného obstarávania obec podpísala zmluvu 

s dodávateľom, so spoločnosťou MPRO s.r.o., zmluva je zverejnená na webe obce a v CRZ. 

 

Uznesenie č. 94/2022 k Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023 – 

hlavná konrolórka vykonáva kontrolnú činnosť v súlade so schváleným plánom kontrolnej 

činnosti. 

 

Uznesenie č. 95/2022 k Nadačnému  fondu Telekom – projekt bol podaný, avšak nebol 

podporený. 

 

Uznesenie č. 96/2022 k plánu zasadnutí OZ na rok 2023 – plán zasadnutí je zverejnený na web 

stránke obce. 

 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení z 1. zasadnutia OZ zo dňa 13.12.2022 

 

K bodu 4.) Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022.  

 

Starostka vyzvala hlavnú kontrolórku obce, aby oboznámila prítomných so Správou 

o kontrolnej činnosti za rok 2022. Hlavná kontrolórka prečítala správu a odporučila ju OZ vziať 

na vedomie. Starostka sa spýtala poslancov, či majú k prečítanej správe pripomienky. 

Poslankyňa Muráriková sa spýtala, či bude správa o kontrolnej činnosti k dispozícii, či sú 

k dispozícii vnútorné predpisy ohľadne odpadov a správa o zadlženosti  obce. 

Hlavná kontrolórka odpovedala, že správa bude samozrejme k dispozícii, predpisy o odpadoch 

si môže vyžiadať od obecného úradu a správa o zadlžení obce bola uverejnená v zápisnici zo 

32.zasadnutia OZ zo dňa 22.2.2022.  

Poslanci nemali k správe žiadne pripomienky. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bielom Kostole po prerokovaní berie na vedomie Správu o kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022. 

 

K bodu 5.) Možnosť účasti obce v projekte Interreg SK-CZ, schválenie finančnej 

spoluúčasti 

 

Starostka informovala prítomných o vypísaní výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný 

finančný príspevok v rámci programu Interreg V-A Slovenská republika – Česká republika, 

zúčastnila sa seminára na TTSK. Zo strany našej obce sa začala analýza možných aktivít a prvý 

návrh projektu, avšak i napriek tomu, že bola dohodnutá spolupráca, nakoľko záujem zo strany 

partnera bol veľký (spoluúčasť partnerskej obce Šitbořice), dňa 13.2.2023 starosta obce 

oznámil, že jeho vedenie neschválilo účasť na projekte z dôvodu krátkosti času na vypracovanie 

a odovzdanie projektu, ktorý je treba predložiť do 28.2.2023. Bolo dohodnuté, že k danej 

aktivite si vopred pripravia podklady a v budúcnosti sa výzvy zúčastnia. 

Starostka ďalej informovala, že cykloprístrešky a mobiliár vrátane vyznačenia cyklotrás po obci 

sa môžu zrealizovať z výzvy, ktorá sa chystá z Plánu obnovy začiatkom letných mesiacov. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostky o neúčasti obce pri získaní 

dotácie v rámci výzvy INTERREG SK – CZ. 

 

K bodu 6.) Schválenie finančnej spoluúčasti obce na projekte Rekonštrukcia zberného 

dvora a dofinancovania z dôvodu nárastu cien. 
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Obec podala 9.3.2022 projekt Rekonštrukcia zberného dvora na základe výzvy MŽP SR. 

Súčasťou projektu je úprava zberného dvora, spevnenie plochy, výmena plota, nová brána 

a nákup potrebnej techniky – váha, traktor s príslušenstvom – náves, drvička odpadov a čelný 

nakladač. Verejné obstarávanie na stavebné práce a verejné obstarávanie na nákup traktora 

s príslušenstvom bolo realizované začiatkom roka 2022. Spoluúčasť obce na projekte je 5 %, 

na zasadnutí OZ dňa 22.2.2022 bola schválená spoluúčasť obce v predpokladanej hodnote 

7 266,- € (na základe stanovenia predpokladanej hodnoty zákaziek). Skutočná suma spoluúčasti 

obce na projekte po ukončení VO bola 6 118,07 €. 

Začiatkom februára 2023 MŽP SR požiadalo obec o doplnenie a aktualizáciu informácií 

ohľadom projektu. Zároveň bolo umožnené navýšiť výdavky na projekt a to v súblade so 

zákonom o VO na stavebné práce o 14,99 % a nákup traktora s príslušenstvom o 9,99 % 

Doplnenie  projektu bolo odoslané dňa 14.2.2023 na MŽP.  Aktuálna hodnota spoluúčasti obce 

je stanovená na 6 830,15 €. 

Poslankyňa Muráriková sa spýtala, či sú výdavky na spoluúčasť na projekte plánované 

v rozpočte obce na rok 2023. 

HK jej odpovedala, že suma je v rozpočte zahrnutá. 

Poslankyňa Kalkan sa spýtala, či výhercovia VO súhlasia s týmto navýšením cien. 

Starostka odpovedala, že s nimi rokovala o navýšení. 

 

Starostka dala hlasovať za spoluúčasť obce na projekte vo výške 5% celkovej ceny, čo činí 

6 830, 15 eur. 

  

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 9/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Mgr. Viliam Čimbora X    

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Bc Eva Kalkan   X  

5 Pavol Lehota X    

6 Ing. Ivana Muráriková X    

7 Mgr. Miriama Sedláková X    

8 Adam Šmehýl X    

9 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje finančnú spoluúčasť obce na projekte Rekonštrukcia zberného dvora,  v hodnote 

6 830,15 €, čo je 5 % celkových výdavkov projektu. 

 

K bodu 7.) Aktualizácia Štatútu obce. 

Na základe podnetu občana Jozefa Oravca bola zistená nezrovnalosť so znením Štatútu obce 

vo veci súčasného počtu poslancov OZ v našej obci. Podnet bol zaslaný poslancom OZ dňa 

1.2.2023 mailom s tým, že Ing. Oravec túto nezrovnalosť definoval ako protizákonnosť, čo nie 
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je pravdivé, nakoľko počet poslancov bol riadne uznesením odsúhlasený na 35.OZ dňa 

29.6.2022 uznesením č. 47/2022. Dňa 1.2.2023 starostka obce mailom poďakovala p. Oravcovi 

za informáciu s tým, že sa bude nezrovnalosťou v dokumentácii zaoberať na najbližšom OZ 

a využije možnosť aktualizácie Štatútu obce aj v iných bodoch dokumentu. Štatút obce  je 

zadefinovaný ako  VZN, prebieha procesom tak ako  iné VZN, čiže aktualizovaný Štatút obce 

bude schválený až na najbližšom OZ v apríli, nakoľko je potrebné zverejniť jeho návrh na 

úradnej tabuli a web stránke obce na 15 dní na pripomienkovanie verejnosťou, čo nebolo možné 

schváliť na tomto OZ tak ako požadoval pán Oravec. Tieto údaje starostka uviedla aj 

v odpovedi pánovi Oravcovi, ktorý sa voči tejto odpovedi ohradil a hromadným mailom zaslal 

poslancom odpoveď, kde nesúhlasil s obsahom mailu a starostku osočil z manipulácie 

poslancov a že si nežiada, aby mu v budúcnosti starostka obce reagovala na mail. Na mail od 

p. Oravca reagovala aj hlavná kontrolórka, ktorá dala za pravdu p. starostke . 

Starostka zároveň požiadala poslancov OZ o naštudovanie súčasného Štatútu obce a zaslanie 

pripomienok v požadovanom termíne. Starostka upozornila, že našla nesúlad aj v názvoch 

komisií a bude treba aktualizovať aj názvy komisií, ktoré sa zmenili. Štatút obce dostali poslanci 

na slávnostnom zasadnutí OZ v novembri 2022. 

Poslanci OZ berú na vedomie informáciu o potrebnej aktualizácii Štatútu obce Biely Kostol. 

Hlavná kontrolórka navrhla poslať poslancom Štatút vo worde, aby mohli priamo do neho 

vpisovať svoje pripomienky. 

K bodu 8.) Návrh na schválenie ponuky na zakúpenie aplikácie na evidenciu 

komunálneho odpadu. 

 

Vzhľadom k uplatňovaniu množstvového zberu KO, kde každá domácnosť platila v roku 2022 

za množstvo KO, ktorý vyprodukovala v roku 2021, boli zo strany obyvateľov požiadavky na 

okamžité informovanie o množstve vyvezeného KO v konkrétnej domácnosti. Starostka to 

sľúbila aj v občasníku Bielokostolčan v roku 2021, že bude možné zistiť okamžite po vývoze 

množstvo odvezeného odpadu za každú domácnosť. Začiatkom minulého roka sme mali snahu 

zverejniť na základe ID nádoby na stránke obce informácie. Zároveň, ak niekto požiadal 

o informáciu priamo na OcÚ, bola mu poskytnutá.  Avšak, spoločnosť, ktorá vyvinula SW na 

evidenciu KO nás upozornila, že nie je možné zverejňovať informácie spôsobom ako sme 

realizovali a od určitej doby sme dostávali informácie  tak, aby nebolo možné ich zverejnenie 

v zmysle GDPR. Starostka oslovila SW firmu, ktorá má dohodu s firmou KOSIT, potom obci 

táto spoločnosť ponúkla SW podporu – mobilnú aplikáciu, ktorá dokáže obratom informovať 

majiteľa domácnosti o odvoze KO a jeho množstve prostredníctvom aplikácie v mobile občana. 

Ide o aplikáciu, ktorú sme spomínali ešte v začiatkoch množstvového zberu. Je možné platiť 

mesačné poplatky resp. celoročne s výhodnou zľavou. Suma činí jednorazovo web + mobilná 

aplikácia 400 € bez DPH, mesačne 200 €/ks bez DPH, spolu 2 800 € bez DPH. (3 360 € s DPH). 

 

Poslankyňa Kalkan – je to jediná firma, ktorá spravuje túto aplikáciu pre KOSIT? Firma KOSIT 

neponúka túto službu zdarma svojim odberateľom? 

Poslankyňa Kalkan navrhla uviesť na web stránku obce kontakt, na koho sa majú občania 

obrátiť v prípade, že im nebol vyvezený odpad. 

Starostka odpovedala, že na web stránke v časti Obecný úrad je uvedené, kto má na starosti 

odpadové hospodárstvo v obci spolu s telefónnym  a e-mailovým kontaktom. 
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Poslankyňa Hamran Podstrelená sa spýtala, z čoho bude zakúpenie aplikácie hradené.  

Starostka odpovedala, že z príjmov za odpady. 

Poslanec Bínovský – občan potrebuje informáciu raz mesačne, to sú štandardné exporty 

z nejakých aplikácií, ktoré sa vedia spracovať excelom. 

Starostka oznámila, že firma si vyhradzuje právo z dôvodu know how zverejňovať výstupy 

z váženia, sú k dispozícii kompetentným zamestnancom obce a je možné do nich nahliadnuť 

kto o to požiada priamo na OcÚ. 

Poslankyňa Muráriková – na základe podpísanej zmluvy so zvozovou spoločnosťou by obci 

zvozová spoločnosť mala automaticky poskytovať tieto údaje, pretože si za to platí. 

Starostka oboznámila prítomných s možnosťou, že občan si môže zatelefonovať na obecný úrad 

a zistiť množstvo vyvezeného odpadu za domácnosť. Aplikácia do mobilu občana je 

nadštandardná služba. 

Poslankyňa Muráriková sa opýtala na kontrolný mechanizmus fakturácie. 

Starostka odpovedala, že obec má k dispozícii presnú evidenciu množstva odvezeného odpadu 

v jednotlivých domácnostiach. 

 

Starostka dala hlasovať za zakúpenie aplikácie na okamžitú informovanosť v domácnostiach 

o množstve odvezeného KO v domácnosti.  

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 9/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský  X   

2 Mgr. Viliam Čimbora  X   

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená  X   

4 Bc Eva Kalkan  X   

5 Pavol Lehota  X   

6 Ing. Ivana Muráriková  X   

7 Mgr. Miriama Sedláková  X   

8 Adam Šmehýl  X   

9 Ing. Ján Tižinák  X   

 

OZ neschvaľuje zakúpenie aplikácie na evidenciu komunálneho odpadu v obci. 

 

K bodu 9.) Vytvorenie poslaneckých obvodov a pridelenie kontaktných poslancov 

 

Na poslednom stretnutí starostka navrhla vytvorenie poslaneckých obvodov, ktorého účelom je 

získavanie podnetov a informácií od obyvateľov danej lokality. Zároveň poslanci poskytujú 

informácie občanom v prípade nejasností týkajúcich sa aktivít obce. Poslanci sú zároveň 

nápomocní starostke, resp. zástupcovi starostky pri riešení problémov v obci (ako napr. podnety 
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na objektívnu zodpovednosť, opakujúce sa problémy v danej lokalite – čierne skládky, 

neporiadok a pod.).  

Starostka predniesla návrh na jednotlivé poslanecné obvody a prideleného kontaktného 

poslanca a otvorila diskusiu. 

 

Poslanec Lehota nesúhlasil s návrhom na vytvorenie poslaneckých obvodov, obáva sa, že by to 

mohol byť návod na nepriamu korupicu pre občanov. 

Poslankyňa Hamran Podstrelená sa tiež vyjadrila  proti vytváraniu obvodov, myslí si, že 

niektorí občania majú dôvoru k určitému poslancovi a preto chcú záležitosti riešiť s ním.  

Poslanec Lehota – poslanci boli zvolení pre celú obec.  

Starostka povedala, že je to na rozhodnutí poslancov, či budú mať vytvorené rajóny alebo nie, 

mnohé obce to majú a uľahčuje im to činnosť, ale rešpektuje názor poslancov. 

 

Poslanci nesúhlasili s predneseným návrhom na vytvorenie obvodov. 

 

K bodu 10.) Zmena členov Komisie na  ochranu verejného záujmu. 

 

Na základe podnetu od paná Oravca obec zistila nesúlad so zákonom, nakoľko v Komisii na 

ochranu verejného záujmu boli aj členovia, ktorí nie sú poslancami, a tak z toho dôvodu je 

potrebné zmeniť členov komisie tak, aby komisiu tvorili len poslanci OZ.  

Súčasnými členmi komisie sú poslanec Šmehýl a dvaja neposlanci – Stanislav Študenc a Peter 

Baco, ktorí boli v tejto komisii aj v minulosti. 

Staroska navrhla za člena Komisie na ochranu verejného záujmu poslanca Lehotu, nakoľko je 

zatiaľ len v jednej komisii ako člen. Poslanec Lehota súhlasil s členstvom v komisii. 

 

V zmysle zákonných požiadaviek na zloženie komisie, má možnoť do tejto komisie prijať 

členstvo každý poslanec a má byť dodržané zastúpenie politických strán poslancov. Poslankyňa 

Kalkan prejavila záujem byť v komisii pre ochranu verejného záujmu. Starostka vyjadrila 

názor, že bolo dohodnuté, že každý poslanec môže byť najviac v dvoch komisiách a že je 

predsedníčkou a členkou v dvoch komisiách. Poslankyňa Kalkan povedala, že zákon členstvo 

vo viacerých komisiách nezakazuje a neexistuje ani vnútorný predpis, ktorý to reguluje. Ďalej 

uviedla znenie zákona k členstu v tejto komisii v súlade s členstvom v politickej strane. 

Starostka vyzvala predsedu komisie,  poslanca Čimboru, aby sa vyjadril k návrhu na členstvo 

v Komisii na ochranu verejného záujmu poslaca Lehotu a poslankyne Kalkan. Poslanec 

Čimbora súhlasil s členstvom v komisii poslanca Lehotu a poslankyne Kalkan. 

 

Starostka dala hlasovať za zrušenie uznesenia č. 82/2022, k návrhu na schválenie členov 

Komisie na ochranu verejného záujmu, ktorým boli OZ odsúhlasení členovia Komisie na 

ochranu verejného záujmu. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 9/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Mgr. Viliam Čimbora X    
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3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Bc Eva Kalkan   X  

5 Pavol Lehota X    

6 Ing. Ivana Muráriková X    

7 Mgr. Miriama Sedláková X    

8 Adam Šmehýl X    

9 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ ruší uznesenie č. 82/2022 k návrhu na schválenie členov Komisie na ochranu verejného 

záujmu. 

 

Hlavná kontrolórka prečítala znenie zákona o členstve v Komisii na ochranu verejného záujmu. 

Starostka dala hlasovať za navrhutých členov Komisie na ochranu verejného záujmu: Adam 

Šmehýl, Pavol Lehota, Eva Kalkan. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 9/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Mgr. Viliam Čimbora X    

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Bc Eva Kalkan X    

5 Pavol Lehota X    

6 Ing. Ivana Muráriková X    

7 Mgr. Miriama Sedláková X    

8 Adam Šmehýl X    

9 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje za členov Komisie na ochranu verejného záujmu Adama Šmehýla, Pavla Lehotu 

a Evu Kalkan. 

 

Informácie starostky 

 

Vzhľadom k tomu, že na OZ bol medzi prítomnými aj p. Oravec a starostka na žiadosť 

poslancov o poskytnutie viac informácií o p. Oravcovi, ktorý oslovil poslancov 

prostredníctvom mailov, starostka vyzvala občana, pána Oravca, aby sa on ako prvý vyjadril 

k svojim problémom čo sa týka obce. 
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Pán Oravec sa vyjadril, že prišiel na zasadnutie OZ, sleduje ako funguje OZ, nebol oficiálne  

vyzvaný, aby sa zúčastnil OZ, aby sa pripravil  sa vyjadril k danej veci. Povedal, že už z tohto 

sedenia je jasné, že starostka manipuluje s poslancami, lebo jej vyjadrenia klamú. Pani starostka 

alebo obec všeobecne porušuje zákon, nerešpektuje zákony, dokonca ústavné zákony, on 

netrval na tom aby OZ schválilo nový Štatút, len chcel, aby sa OZ Štatútom zaoberalo. aj 

ústavné zákony. (pozn. starostky -  táto informácie sa nezakladá na pravde, čoho dôkazom sú 

maily od p. Oravca a ich obsah a požiadavky, kde žiadal o zaktualizovanie Štatútu obce a jeho 

schválenie na tomto OZ z dôvodu nezákonnosti a protiprávneho riadenia obce). 

 

Starostka oboznámila poslancov, že susedský spor pána Oravca trvá asi 6 rokov, rieši ho, raz 

do týždňa protesty, sťažnosti, ktoré musí riešiť ona a jej zástupca, prerokúvajú sa s obcou aj 

s prokuratúrou. Dňa 31.1.2022 za deň poslal 5 listov, so svojimi žiadosťami a pripomienkami, 

prikazuje starostke, čo má robiť. Váži si každý 1 podnet, poďakovala mu za upozornenie na 

nezrovnalosť Štatútu obce s počtom poslancov v OZ. Obecný úrad mu musel posielať 

písomnosti do vlastných rúk poštou, osobne ich odmietal prevziať. Poštovné za 6 rokov,  jemu 

a jeho manželke ochudobnilo rozpočet obce, za rok 2022 bolo 120 € poštovné + práca 

zamestnanca, ktorý mu odpovedá na jeho neustále podnety a sťažnosti. Napr. kamene, ktoré sú 

umiestnené oproti jeho domu na obecnom pozemku, aby tam neparkovali autá, nazval 

stavebným materiálom ktorý ohrozuje jeho život a trvá na jeho odstránení. Obec pána Oravca 

niekoľkokrát požiadala, aby sa so svojimi susedskými spormi obrátil na súd, avšak pán Oravec 

tak neurobil a jeho požiadavky na obec pokračujú. 

Pán Oravec sa vyjadril, že nesúhlasí s vyjadrením, že on šikanuje obec, vyzval ju, aby podala 

na neho trestné oznámenie, lebo v opačnom prípade podá on trestné oznámenie na ňu za 

ohováranie a osočovanie. 

 

Poslankyňa Muráriková požiadala pána Oravca, aby vysvetlil poslancom podstatu vzniku jeho 

problému, ktorý vznikol na začiatku, teda pred 6 rokmi.  

Pán Oravec – spory spočívajú v tom, že v roku 2016 mu sused nedovolil vstup na pozemok pri 

oprave domu, mal nárok zo zákona. Obrátil sa na obec, aby p. Bednár rešpektoval zákon. Pán 

Bednár mu nedovolil zatepľovať dom. Ponúkol mu 1m zo svojho pozemku z predzáhradky 

bezodplatne. Bol urobený zmier, pán Tižinák to riešil.  Pán Bednár využil ponuku a presunul 

bránu dopredu. Pri budovaní plotu p. Oravca mu pán Bednár bránil.  

Pán Oravec sa vyjadril, že všetci sú jedna ruka - starostka, zástupca starostky, okresnú súd, 

kataster  aj prokurátor – vymýšľali zdôvodnenia, aby mohli dať za pravdu pánovi Bednárovi. 

Svoju sťažnosť podal na krajskú prokuratúru a tí mu dali za pravdu.  

Starostka ho vyzvala, aby sa so svojím susedským sporom obrátil na súd, keď má pocit , že mu 

krivdí obec. 

Pán Oravec - Okresný úrad, odbor katastra mu vzal časť pozemku a dal ho pánovi Bednárovi – 

dal to na krajský súd, súd vyhral. 

 

Hlavná kontrolórka informovala p. Oravca, že Štatút obce nie je nad zákonom, OZ uznesením 

určilo počet poslancov a to, že to nebolo zosúladené so Štatútom obce, nemožno nazývať 

porušením zákona. Ak pán Oravec nájde pochybenia, nech to oznámi obci, nepáči sa jej, že ju 

obviňuje z protizákonného konania, je to nevhodné. Ak je jeho cieľom prispieť k tomu, aby 

bolo všetko v súlade so zákonom, víta to. 

Poslankyňa Kalkan – zákon nebol porušený, je to len administratívna chyba, obe 2 veci sa mali 

urobiť súčasne. 

Poslanec Bínovský – ak mal pán Oravec podozrenie na porušenie zákona, mal podať trestné 

oznámenie. Treba to podať na prokuratúru, odkiaľ rozhodnú, čo treba urobiť. 

Poslanec Bínovský – zisťoval, že ak vyhral súd, či je susedský spor vyriešený. 
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Pán Oravec – nie je to vyriešené. 

 

Ďalšie informácie starostky: 

 

• 2.obecný ples – poďakovala predsedníčke kultúrnej komisie za prípravu plesu aj členom 

komisie za vykonanú prácu, a upozornila na to, aby sa nabudúce poslanci zúčastnili 

plesu aj so svojimi partnermi tak ako to navrhla a nepracovali ako obslužný personál, 

zdá sa jej to nevhodné. Nakoľko ples mal charitatívny charakter, výťažok z tomboly bol 

642 eur, ktoré poputujú na zbierku pre zdravotne znevýhodnené deti v obci 

• Komunitný projekt COOP Jednota – oslovila predsedníčku kult. komisie s návrhom 

o podanie výzvy na komunitný projekt, ktorý vyhlasuje COOP Jednota. Spoločne 

navrhli 3 témy, ktorá vypracováva predsedníčka kultúrnej komisie. Aj minulý rok sa 

obec zapojila do tejto výzvy, pripravila a podala projekty, neboli však podporené. Výška 

dotácie je 6 tis. €, obec musí podať 3 projekty s presne vymedzenou oblasťou. Tento 

rok sa pripravujú tieto projekty: vybudovanie tréningového ihriska (umelý trávnik) na 

futbalovom ihrisku, organizovanie letného kina – spájanie komunít, vrátane zakúpenia 

príslušenstva a prestrešenie  autobusovej zastávky pri futbalovom štadióne. Ak obci 

projekty schvália, potom budú občania hlasovať v predajni COOP Jednota a realizovať 

sa bude jeden, víťazný.   

• Aj tento rok obec vyhlási výzvu na projekty z Participatívneho rozpočtu obce pre rok 

2023. Koncom roka 2022 poslanci opätovne schválili 6 tisíc eur v súlade s VZN 1/2022 

podľa schváleného harmonogramu. Max. výška podpory pre 1 projekt je 1700€. 

Žiadateľom môže byť občan BK nad 18 rokov s trvalým pobytom v obci. Vo VZN 

1/2022 sú definované témy a stanovené kritériá na výber projektov.  

• Návrh aktualizácie VZN 4/2020 o ustanovení miestneho poplatku za rozvoj obce na 

území obce Biely Kostol. Starostka si urobila prieskum okolitých obcí a zistila, že 

sadzba v našej obci je veľmi nízka. Navrhuje finančnej komisii prerokovať zvýšenie 

sadzby a zaktualizovať VZN, ktoré však nadobudne právoplatnosť až od 1.1.24. 

Predseda finančnej komisie to víta a bude to riešiť na komisii.  

• Informovala poslancov o možnosti bezplatného vzdelávania pre poslancov 

a zamestnancov OcÚ, ide o projekt Úradu práce – starostka bola na stretnutí na ÚP, boli 

tam riešené projekty týkajúce sa odídencov z Ukrajiny, znevýhodnených osôb na trhu 

práce, bola tam aj ponúknutá možnosť bezplatného vzdelávania – jazykové kurzy, 

digitalizácia, finančná a informačná gramotnosť, účtovníctvo, a pod. Záujemca si 

vyberá kurz, úrad práce ho uhradí. Kto má záujem, nech sa ohlási a pošle mu 

podrobnosti. 

• Znovuobnovenie Slovenskej pošty v obci – ponúknutá budova na Viničnej ulici nebola 

reálna, nakoľko z dôvodu bezpečnostných nariadení pre pošty by bolo potrebné riešiť 

zmeny, ktoré sú finančne náročné pre majiteľa objektu. Našlo sa náhradné riešenie – 

obecná budova na Poľovníckej ulici, kde je momentálne prevádzkovaný Billiard. 

Prenajímateľ plánuje ukončiť nájom v budove, budova má všetky parametre, je tam 

klimatizácia, bezpečnostné zariadenie, signalizácia, poslali sme pošte pôdorys, budúci 

týždeň príde riaditeľka na obhliadku priestorov, starostka bude poslancov informovať 

o výsledku obhliadky a rokovania e-mailom. Ďalším možným riešením je použitie 

priestorov v bytovom dome Vencorp, kde nám bola ponúknutá táto možnosť, na prízemí 

môže byť umiestnená pošta. Obec urobila maximum pri hľadaní vhodných priestorov.  

Avšak treba si uvedomiť, že po Slovensku sa rušia  pobočky pôšt aj vo väčších obciach 

a mestách. 

Poslanec Bínovský sa opýtal, kto bude platiť prenájom priestorov v prípade Vencorpu. 

Starostka – toto ešte nebolo predmetom rokovania. 
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• MHD a prímestská doprava – starostka informovala, že sa opätovne nepriamo 

dozvedela, že sa zas rozprúdila debata na FB stránke Lepší Biely Kostol ohľadom 

riešenia MHD a autobusov do obce. V prvom rade zopakovala a zdôraznila, že FB Lepší 

Biely Kostol nie je stránkou obce, ide o uzavretú súkromnú FB stránku a upozornila, že 

oficiálnou stránkou obce na facebooku je Biely Kostol, nie Lepší Biely Kostol (to je 

uzavretá skupina používateľov, obec nezodpovedá za jej obsah). K témam sa nemôže 

vyjadrovať a ide o opak deklarovaného spájania sa v Bielom Kostole. Upozornila 

poslankyňu Kalkan, že týmto polarizuje obec a nech zmierni svoju sebaprezentáciu. 

Starostka informovala, že si prezrela cestovný poriadok, frekvencia dopravy z Trnavy 

do Bieleho Kostola a späť je nadštandardná oproti iným obciam – spojenie do Trnavy 

je dostatočné. V ústrety nám vyšiel TTSK,  ktorý poslnil prímestské spoje ktoré majú 

vo svojej správe. Opakovane oslovila ARRIVU o poskytnutie informácií ohľadom 

opätovného predĺženia MHD č. 13 do centra obce. Odpoveď na požiadavku zo strany 

p.primátora Trnavy doposiaľ neobdržala. Občania si zvykli, že linka č.13 ich vozila až 

na polikliniku, bol to nadštandard, nemajú to ani iné obce v trnavskom okrese. Je 

potrebné si uvedomiť, že ak príde odpoveď z ARRIVA o tejto možnosti, nemáme 

finančné prostriedky na doriešenie. Pred 4 rokmi od nás mesto Trnava žiadalo 35 tisíc 

eur, v súčasnej dobe je cena oveľa vyššia.  

• Poslankyňa Kalkan navrhla, aby obec najskôr získala finančnú ponuku na prevádzku 

linky č. 13 a až potom sa poslanci OZ rozhodnú, či túto ponuku prijmú. 

Starostka ARRIVe požiadavku napísala, čaká na odpoveď, prípadne ponuku, s ktorou 

poslancov oboznámi. 

 

Poslankyňa Hamran Podstrelená povedala, že nie že sú občania zvyknutí, ale bol to štandard, 

s ktorým počítali, keď sa do obce prisťahovali, obracajú sa na ňu občania, aby obec riešila 

obnovenie premávania linky č. 13 cez obec, lebo teraz to majú ďaleko peši na Rekreačnú ulicu, 

odkiaľ linka premáva a je tam nekrytá zastávka, fúka tam vietor. Áno stojí to viacej peňazí, ale 

myslí si, že sa míňajú peniaze z obecného rozpočtu na taký projekt, taký projekt, nevie ich úplne 

konkretizovať, ale veľa z tých projektov sa nesplnilo a nespravilo, peniaze išli do luftu a my 

stále rozprávame, že nemôžeme zabezpečiť ten autobus, všetko sa odsúva, na nič nie sú peniaze. 

 

Poslanec Bínovský – sa jej spýtal, či to myslí vážne čo povedala. Vo financiách je poriadok, je 

tu obecný rozpočet, ktorý je jasný, poslanci vedia, kam ide koľko financií a ak niečo nevedia, 

môžu sa na to opýtať. Bol tu stanovený systém čerpania finančných prostriedkov. Projekty sa 

riešia na základe schváleného investičného plánu. 

 

Hlavná kontrolórka upozornila, že ak chce obec napredovať, je potrebné sa zapájať do projektov 

a využívať finančné prostriedky z projektov, aj keď dopredu nie je isté, či bude projekt úspešný. 

Samozrejme je potrebné aj investovať na podporu projektov prostriedky z obecného rozpočtu, 

na finančnú spoluúčasť, na projektovú dokumentáciu, geodetické zameranie a pod. OZ predsa 

hlasuje o podpore projektov, o finančnej spoluúčasti a tak sa poslanci môžu rozhodnúť, ktorý 

projekt podporia. Bez súhlasu poslancov sa žiaden projekt doposiaľ nerealizoval. 

 

Starostka sa k vyjadreniu poslankyne Hamran Podstrelenej vyjadrila, že sa v obci snažíme 

dohnať to, čo sa za 20 rokov neurobilo a riešia sa projekty, ktoré zabezpečia základné štandardy 

kvality života v obci. Nech si niektorí spytujú svedomie, že teraz riešime to čo riešime a prečo 

nemáme peniaze nazvyš. 

 

Poslanec Bínovský – všetci robíme nejaké plány na budúci rok pri príprave rozpočtu,  

analyzujeme dopady realizovaných projektov, napr. projekt na rekonštrukciu MŠ. Je potrebné 
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vidieť aj ďalšie výdavky, ktoré s tým súvisia. Stále treba mať na pamäti rozpočet, je to základný 

dokument, z ktorého vychádzame.  

Poslankyňa Hamran Podstrelená poukázala na zvýšenie poplatku v MŠ a že to navýšenie nejde 

na platy učiteliek. 

Starostka sa vyjadrila, že naše poplatky za MŠ sú najnižšie v okolí a či sa jej zdá 20 eur na dieťa 

veľa. Je potrebné si uvedomiť, že sa zvyšujú náklady za elektrinu, plyn. Ako príklad uviedla, 

že minulý rok v tomto období sme za plyn pre MŠ obdržali faktúru v sume 480 eur, tento rok 

to bolo skoro 5 tisíc eur. 

Poslanec Bínovský sa opýtal, z akého dôvodu navrhla pani  poslankyňa Hamran Podstrelená 

meniť na minulom zasadnutí ustanovenie VZN  - Daň za psa, keď sa na pracovnej porade 

poslanci dohodli na presnom znení. Ako odôvodní výpadok príjmu do rozpočtu z tohto dôvodu. 

Prečo aj ostatní poslanci odsúhlasili zníženie dane za 4. a ďalšieho psa chovaného v rodinnom 

dome alebo v bytovom dome. 

 

Občan, pán Augustín požiadal o slovo, zúčastnil sa na zasadnutí OZ aj so susedmi, ktorí bývajú 

v blízkosti chovnej stanice psov pani Dudokovej. Poukázali na zníženie komfortu bývania, na 

zníženie trhovej hodnoty ich nehnuteľností z dôvodu prevádzkovania chovnej stanice psov pani 

Dudokovej, nehnuteľnosť je fakticky nepredajná. Pýtal sa poslancov, prečo schválili zníženie 

dane za psa pri 4. a ďalšom psovi chovanom v rodinnom dome alebo bytovom dome v obci 

a tým podporili chovnú stanicu pani Dudokovej. 

Poslankyňa Kalkan – aj v iných obciach chovajú psov a nenavyšujú dane.  

Poslanci sa pýtali, či má pani Dudoková tú chovnú stanicu oficiálne prihlásenú.  

Starostka povedala, že do 31.1.2023 pani Dudoková nepodala informáciu o adrese na chovnú 

stanicu v Bielom Kostole. 

Starostka sa k argumentáciám vyjadrila, že sme husto obývaná obec, (viac ako 1 tisíc 

obyvateľov na m2) a snažíme sa regulatívami udržať aspoň štandardnú úroveň kvality žitia 

obyvateľov v tejto obci. A tak je ozaj neprípustné, aby si niekto v husto obývanej časti obce bez 

vedomia obce zriadil chovnú stanicu.  

Poslanec Bínovský – výška poplatku za psa bola v roku 2021 prerokovaná s finančnou správu, 

všetko bolo riešené v zmysle zákona, schválené predošlým OZ, takže nechápe, z akého dôvodu 

bývalí poslanci OZ negujú toto VZN. 

 

Občania (susedia) poukázali na to, že pani Dudoková nemá od nich oficiálny súhlas na chov 

psov. 

Starostka povedala, na pracovnej porade sa poslanci dohodli na znížení dane za psa na základe 

žiadosti p. Dudokovej. Podmienkou bolo, že pani Dudoková bude mať evidovanú chovnú 

stanicu v Bielom Kostole, čo sa do dnešného dňa nestalo.  Pani Dudoková do dnešného dňa 

nezaplatila poplatok za psov za rok 2021 zmysle VZN. Starostka nevie dôvod, prečo tu bola 

iniciatíva, kedy pani Dudoková zaslala podnet až po lehote kedy sa mohli dávať pripomienky 

k VZN a poslanci na jej podnet znížili daň za 4.  a ďalšieho psa. Upozornila ich pri 

prerokovávaní tejto záležitosti aj na to, že autor návrhu na daň za psa nie je prítomný 

a pripomienka pani Dudokovej k VZN prišla po lehote. 

Starostka navrhla prehodnotiť znenie VZN, ale platné môže byť až budúci rok, od 1.1.24. Avšak 

nakoľko do dnešného dňa nezaplatila požadovaný poplatok za rok 2021 a neinformovala do 

31.1.2023 OcÚ o zmene adresy chovnej stanice do Bieleho Kostola, poplatok jej za rok 2023 

bude vyrúbený tak ako v roku 2022. Poslankyňa Muráriková navrhla pozvanie  na zasadnutie 

OZ všetkých zainteresovaných strán problému. A následne po vyjadreniach pani starostky 

a poslanca Bínovského k prijatiu úprav VZN vystúpila s otázkou, prečo zámer z pracovnej 

porady minulého obecného zastupiteľstva nebol odprezentovaný novým poslancom OZ. Na OZ 

boli predostreté informácie bez systémového a procesného podkladu. Ak je na pracovných 
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stretnutiach definovaná stratégia, požaduje, aby boli o nej informovaní aj noví poslanci OZ. 

Vzhľadom k tomu, že v stratégii môžu byť uvedené kľúčové informácie vedúce k následnému 

rozhodovaniu.   

 

• Starostka navrhla presunúť najbližšie OZ na 12.4.23 o 17:30 namiesto 19.4.2023. 

Poslanci s návrhom súhlasili. 

 

Interpelácie poslancov 

 

Poslankyňa Kalkan – projekt Senior IT nebol nadáciou Pontis podporený a požiadala všetkých 

o pomoc pri hľadaní investora, aby sa projekt mohol uskutočniť. 

Hlavná kontrolórka – navrhla osloviť firmy, napr. banky alebo telekomunikačné spoločnosti, 

ktoré menia VT a za symbolickú cenu ich predajú alebo ich darujú svojim zamestnancom, škole 

alebo neziskovke, aby obec získala potrebnú VT. 

Poslankyňa Kalkan – požiadala, ak má niekto možnosť získať počítače pre školu, aby tak urobil. 

Poslankyňa Kalkan – žiadala oboznámiť presnejšie nových poslancov s problematikou, ktorá 

sa prerokováva na zasadnutiach OZ - posielať im podrobné podklady k rokovaniu OZ. 

Poslankyňa Kalkan – požiadala o zaslanie VZN o platoch poslancov. 

Hlavná kontrolórka – odmeňovanie poslancov je v zmysle Zásad odmeňovania poslancov, 

navrhla ich zaslať všetkým poslancom, ale treba sledovať aj zákon, ktorý limituje odmeny. 

Poslankyňa Hamran Podstrelená – zisťovala, či je možné zriadiť bankomat v obci. 

Starostka – bývalý starosta žiadal o zriadenie bankomatu v obci, ale banky odmietli, urobíme 

prieskum v bankách, treba ale stanoviť priestor s vlastným vchodom. Pošle samozrejme 

žiadosti do bánk s požiadavkou. 

 

Starostka poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

Zapisovateľ: Ing. Emília Kraicová                 ................................................. 

 

Overovatelia:  

    

Bc. Eva Kalkan      ................................................. 

 

                           

Mgr. Miriama Sedláková     ................................................. 

 

      

      

Schválil: doc. Ing. Iveta Paulová, PhD., MBA - starostka obce................................................ 

 

 

V Bielom Kostole 15.2.2023 


